
Motion 1 

 
Ersätt stockarna med vanliga klätterleder 

Klätterhallen i Karlstad är en relativt liten anläggning och därför är det viktigt att få ut så 
mycket som möjligt av de väggar som finns. Frekvensen för byte av repleder är också 
ganska låg. Stockarna som är tänkt att användas för träning på isklättring används 
nästan inte alls. Under de två år som jag har varit medlem har jag inte sett någon 
använda dem. I vilket fall är det en väldigt liten målgrupp. 
 
Genom att ta bort stockarna kan man enligt min gissning få utrymme för ytterligare 
åtminstone 3-5 repleder. Jag har förstått att lösningen med stockarna är unik och 
förslagsvis skruvas dessa ned och tas om hand av de som är intresserade. Om ett nytt 
behov skulle uppstå och intresset för isklättring ökar kan dessa återinstalleras vid ett 
senare tillfälle. Givet att så få använder lösningen är min uppfattning att vi behöver 
tillgodose intresset hos majoriteten av medlemmarna och maximera användningen av 
väggarna i klätterhallen 
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